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جلودارزاده نماینده پیشین مجلس :

اگر قرار است شوراها قوانین را تصویب 
کنند، پس مجلس چه کاره است؟

سرویس سیاسی- سهیلا جلودارزاده نماینده 
پیشین مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این سوال 
که بخش هایی از طرح صیانت توســط شورای عالی 
فضای مجازی به تصویب رسیده است در حالی این 
طرح توســط مجلس پیگیری شد و با وجود چندین 
دور رفت و برگشت تصویب نشد. تحلیل شما درباره 
این اتفاق چیســت، گفت: متاســفانه مدت هاست 
شوراهای مصوب بعضا کارهایی انجام می دهند که 
طبق اساسنامه مصوب و اهدافی که برای آنها در نظر 
گرفته شــده، نیست. یکی از این موارد بحث فضای 
مجازی اســت؛ چراکه امروز عصر ارتباطات بوده، 
ما باید در راســتای گسترش، توسعه فضای مجازی 
و دسترســی آســان همه مردم حرکت کنیم. اما این 
کارها به یکسری تفکراتی برمی گردد که امروز انجام 

این کارها امکان پذیر نیست.
جلودارزاده تصریح کرد: اینکه همه شبکه های 
مجازی در داخل کشور باشند و مانند برخی کشورها 
یک فضای بســته ارتباطی و اطلاعاتی داشته باشیم، 
طبیعتا مورد قبول نیست و مردم ما به لحاظ فرهنگی 
این شرایط را نمی پسندند. کسانی که در شورای عالی 
فضای مجازی هســتند به این موضوع اعتقاد دارند 
کــه به طور مثال پیام رســان های داخلی را ترویج و 

فعال کنند.
وی تصریح کرد: به هرحال این پیام رســان ها 
بــرای آنها دارای منافع اقتصادی بوده به عنوان هدف 
محسوب می شود. به همین دلیل این قانون را به این 
شــکل درآوردند. واقعا هم اکنون مردم با مشکلات 
زیادی روبرو هســتند و کســانی که از داخل خانه با 
یک کســب و کار کوچک منابع مالی خود را تامین 
می کنند، گاهی نمی توانند پیام هایشــان را باز کرده 
و ارتباطــی برقرار کنند. این افــراد ضرر می کنند و 
نمی توانند زندگی خودشان را اداره کنند این موارد از 

حداقل هایی است که ما از دست می دهیم.
جلودارزاده تصریح کرد: از  طرف دیگر، امروز 
ارتباط با دنیا می تواند در مسیر توسعه برای ما خیلی 
مفید باشــد ولی وقتی می بینیم برای به دست آوردن 
کوچکترین اطلاعات از اینترنت باید مدت ها منتظر 
بمانیم تا ارتباط برقرار شود این شرایط آسیب زننده 

است.
جلودارزاده در پاســخ به این سوال در این طرح 
قانون گذاری توســط شورای عالی فضای مجازی را 

چگونه می بینید، گفت: برخی اوقات شــورای عالی 
انقلاب فرهنگی هم یکســری مسائل و بحث هایی 
را با مجلس داشــتند و می گفتند ما هر چه تصویب 
می کنیم عین قانون است ولی این بحث پیش می آید 
که زمانی که این شوراها، قانون تصویب می کنند، پس 
مجلس در اینجا چه کاره اســت؟ اگر قرار باشد این 
کار اختیارات مردم و نماینده مردم را بگیرد، شرایطی 
به وجود می آید که خلاف قانون اساسی است. یعنی 
این کار نباید انجام شود تا زمانی که نظر مردم نیز در 
آن لحاظ شــوند. جلودارزاده در پاسخ به این سوال 
آیا مجلس می تواند جلوی اجرایی شــدن این طرح 
را بگیــرد، گفت: مجلس بایــد از رای مردم و کیان 
خود دفاع کند. زمانی که در مجلس بودیم وقتی این 
مســائل پیش می آمد، حتی اگر دولت با ما همراه بود 
این بحث مطرح می شد که دولت اختیارات مجلس 
را محــدود کرده  و کارهایش خلاف قانون اساســی 
است. همه نماینده ها در نطق پیش از دستور و تذکر 
می دادند تا جلوی اجرایی شــدن آن موضوع گرفته 

شــود. مجلس می تواند از ابزارهای قانونی خودشان 
استفاده کرده، تذکر بدهند و این روند را اصلاح کند. 
اگر طرح صیانت چندین بار به مجلس آمده و رد شده، 
نشان دهنده این است که این موضوع خواست مردم 
نبوده است. مجلس انقلابی و مردمی باید روی حقوق 

مردم تاکید کرده و از آن پاسداری کند.
جلودارزاده در پاسخ به این سوال که آیا اراده ای 
در ایــن مجلس وجود دارد که این کار را انجام دهد 
یا خیر، گفت: برخی اوقات نمایندگان از موضوعی 
مطلع نمی شــوند و برخی اوقات نیــز وقتی مطلع 
می شــوند، شــاید بگویند حالا آنقدر این موضوع 
مســئله حیاتی ما نیســت. ولی به نظر من این شورا، 
اختیارات مجلس را محــدود کرده و نباید بگذارند 
مجلس بی اختیار باشــد تا بــه فرعیات بپردازد و در 
مقابل حقوق مردم جوابی نداشــته باشــد. ما نباید 
خودمــان را از فواید اینترنت محروم کنیم و بگوییم 
نتیجه این کارها موثر نیست. مسئولان باید در مقابل 

حقوق مردم مقداری حساس تر باشند.

نماینده پیشین مجلس گفت: اگر طرح صیانت چندین بار به مجلس آمده و رد شده، نشان دهنده این است که این موضوع خواست مردم نبوده است. 
مجلس انقلابی و مردمی باید روی حقوق مردم تاکید کرده و از آن پاسداری کند.

 سرویس سیاســی - عضو هیئت 
رئیســه مجلس شــورای اسلامی گفت: 
تاکنــون چندیــن بــار وزارت صنعت، 
معــدن و تجارت ادغام و تفکیک شــده 
اســت، از این رو باید درباره این مســئله 
کار کارشناسی بسیار دقیق صورت گیرد.

محمدرضا دشــتی اردکانی درباره 
تفکیک وزارت صمت و تشکیل وزارت 
بازرگانــی، گفت: درباره تفکیک وزارت 
صمت نظرات متفاوتی وجود دارد. برخی 
از افراد معتقد به انتزاع و جداســازی این 

وزارتخانه و برخی هم قائل به این مسئله هستند که نیازی به این کار نیست.
وی تصریح کرد: وزارت صمت بســیار بزرگ اســت و حیطه کاری این 
وزارتخانه بســیار گسترده است. امروز مباحث مربوط به معیشت مردم، تولید، 
نظارت بر بازار، بازرگانی و تجارت در وزارت صنعت، معدن و تجارت پیگیری 
می شود و این وزارتخانه اهمیت زیادی دارد. عضو هیئت رئیسه مجلس شورای 
اسلامی بیان کرد: در هیئت دولت بحث تفکیک وزارت صمت مطرح شده است 
و دولتمردان با این کار موافق هســتند. دشتی اردکانی درباره نظر مجلس نسبت 
بــه تفکیک وزارت صمت، گفت: در مجلس هم درباره تفکیک وزارت صمت 
نظرات مختلفی وجود دارد. طرحی در مجلس برای تشــکیل وزارت بازرگانی 
تدوین شــده اســت، اما هنوز به تصمیم کلی و نهایی نرسیده ایم. نماینده مردم 
اردکان در مجلس شورای اسلامی متذکر شد: تاکنون چندین بار وزارت صنعت، 
معدن و تجارت ادغام و تفکیک شده است و لذا امروز باید درباره این مسئله کار 
کارشناسی بسیار دقیق صورت گیرد. ما باید جنبه های مختلف این کار را بررسی 

کنیم تا آنچه به صلاح کشور است، اتفاق بیفتد.

 سرویس سیاسی - یک عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای 
اسلامی گفت: حرکت مجلس و دولت در حوزه قانون گذاری و نوشتن آئین 
نامه برای واردات خودرو یک گام روبه جلو است که بعد از سال ها قفل در 
واردات را گشــوده و رقابت و کیفی سازی را برای صنعت خودرو به همراه 
خواهد داشــت. حجت الله فیروزی با اشــاره به انتقادات وارده به آئین نامه 
واردات خودرو، بیان کرد: یک فضای بســته ای برای واردات خودرو وجود 
داشــت که مجلس با قانون گذاری و دولت با نوشتن آئین نامه برای واردات 
خودرو نســبت به اصلاح مســیر گام برداشتند و حرکت خوبی در این زمینه 
آغاز شــده است. یک درِ بســته ای که برای واردات خودرو وجود داشت و 
چندین ســال با محدودیت در این حــوزه مواجه بودیم، با تلاش مجلس و 

نهایت همراهی دولت گشوده شده است.
برای تنظیم گری در بازار به واردات خودرو نیاز است

وی در ادامــه با بیان اینکه امروز به بخشــی از مطالبات مردم در حوزه 
واردات خودرو پاســخ داده شده است چون ذائقه بخشی از مردم استفاده از 
خودروهای خارجی اســت، اظهار کرد:  از طرف دیگر به منظور تنظیم گری 
در بازار خودرو و بازگرداندن تعادل بین عرضه و تقاضا نیاز به واردات داریم. 
این عضو کمیســیون صنایع مجلس ادامه داد: همچنین به منظور اســتفاده از 
فناوری های جدید و ایجاد رقابت در داخل تصمیم بر این شــده که واردات 
خودرو در قالب این آئین نامه انجام شــود. طبیعی اســت که شرایط کشور ما 
در حوزه اقتصادی ثابت نیست و برای تصمیم گیری در این بخش باید اثرات 

آن در اقتصاد کشور و بازار نیز سنجیده شود.
ایرادات آئین نامه واردات خودرو گام به گام مرتفع می شود

نماینده مردم فســا در مجلس شــورای اسلامی، تصریح کرد: اگر بعضا 
ایرداتی هم نســبت به آئین نامه واردات خودرو وارد می دانند از این جهت 
است که فضا به گونه ای که توقع است باز نشده است. این ایراد بعضا از سوی 
ما نمایندگان نیز مطرح اســت ولی باید نیمه پر لیوان را دید، اینکه تا همین 
حد هم فضا باز شــده اقدام خوبی است. بعد از چند سال ممنوعیت واردات 
خودرو، آئین نامه ای که برای واردات نوشــته شده متناسب با شرایط روز و 
وضعیت کشور اســت. اگر فعالان اقتصادی در حوزه خودرو همراهی کنند 
و مقررات به گونه ای که نوشــته شده رعایت شود، قطعا فضا به مرور مثبت 

شده و نواقص موجود نیز مرتفع می شود.
 خودروهای ثبت سفارش شده به زودی وارد می شود

وی در ادامه تاکید کرد: قطعا بعد از مدتی خودروســازها نیز به ســمت 
اســتفاده از فناوری های روز رفته و نتیجه آن کیفی ســازی خودرو و ایجاد 
بازار رقابتی خواهد بود. باید ببینیم این گام برداشــته شــده در مســیر اجرا 
چه ایراداتی دارد تا نســبت به رفع آنها اقدام شــود. ما می توانیم از ظرفیت 
خودروهای هیبریدی نیز در واردات اســتفاده کرده و از فناوری آنها نیز در 
صنعت خودروسازی بهره ببریم. فیروزی افزود: از نظر بنده برای گام نخست، 
آئین نامه واردات یک حرکت روبه جلو است و قطعا در حرکت های بعدی 
هم فضا بازتر شده و هم ایرادات مرتفع خواهد شد. امروز امکان ثبت سفارش 
برای افرادی که قصد واردات دارند فراهم شده و پیش بینی می شود از آذرماه 

شاهد ورود خودروها به داخل باشیم.

 ســرویس سیاسی - رئیس کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس گفت: 
انتظار ما این است که پرونده فولاد مبارکه اصفهان به سرعت رسیدگی شود 

و افرادی که مرتکب تخلف شدند، نباید فرصت فرار داشته باشند.
حجت الاسلام موسی غضنفرآبادی درباره پرونده فولاد مبارکه اصفهان، 
اظهار داشت: گزارش تحقیق و تفحص مجلس از فولاد مبارکه اصفهان چندی 
پیش در صحن مجلس قرائت شد که حتماً باید از لحاظ حقوقی و کارشناسی 

و به طور دقیق بررسی شود.
وی بیان کرد: برخی از مواردی که در فضای مجازی و برخی محافل دیگر 
درباره تخلفات رخ داده در فولاد مبارکه اصفهان گفته شده، از لحاظ حقوقی 
دقیق نیســت. قوه قضائیه حتماً با دقت و بدون توجه به این فضاســازی ها، 
این موضوع را مورد رســیدگی قرار دهد.رئیس کمیسیون قضائی و حقوقی 
مجلس شورای اسلامی ادامه داد: حتماً تخلفاتی در فولاد مبارکه اصفهان رخ 
داده، اما اعداد و ارقامی که درباره تخلفات رسانه ای شده است، دقیق نیست.
نماینده مردم بم در مجلس شــورای اسلامی تاکید کرد: از سوی دیگر، 
گزارش مجلس از تخلفات رخ داده در فولاد مبارکه اصفهان کافی نیســت و 
نباید تصور کرد که کار بررســی پرونده تمام شــده است. ممکن است زمانی 
کــه ایــن گزارش ها در قالب قوانین حقوقی قــرار بگیرد، برخی از موارد آن 

اصلًا جرم نباشد.
غضنفرآبــادی گفت: بنابراین نگاه ما این اســت که قوه قضائیه با توجه 
بــه موضوعات حقوقــی، پرونده فولاد مبارکه اصفهان را بررســی کند و به 
فضاســازی ها توجه نکند.رئیس کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس شورای 
اســلامی تاکید کرد: حتماً باید با افرادی کــه در این پرونده مرتکب تخلف 
شــدند، به شــدت برخورد شود چرا که این اتفاقات در مردم یأس و ناامیدی 
ایجاد می کند. انتظار ما این اســت که پرونده فولاد مبارکه اصفهان به سرعت 
رسیدگی شود و افرادی که مرتکب تخلف شدند، نتوانند در آرامش باشند و 

نباید فرصت فرار داشته باشند.

دشتی اردکانی عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی:

تصمیم مجلس مشخص نیست

 فیروزی عضو کمیسیون صنایع بیان کرد؛

احتمال واردات خودرو از آذرماه

غضنفرآبادی رئیس کمیسیون قضائی و حقوقی مجلس:

متخلفان فولاد نباید فرصت فرار 
داشته باشند 

ممنوع و حرام است

با اغماض 

برای ملکه انگلیس 

پارتی خوبی داشته 

نشانه کلافگی دولت 

بر عهده رئیس جمهور 

خراب است

در معرض پیگرد قانونی 

اینفلوئنسر های بالای ۵۰۰ هزار 

میراث دولت قبل 

۶۰۰۰ خانه سازمانی 

تخم مرغ گران نشده 

اخبار ویژه ...

 

سرویس سیاسی- یک نماینده مجلس گفت: 
دولــت باید برای وزارت کار که یک وزارت خانه 
بسیار مهم و کلیدی است دقت بیشتری داشت و 
افراد زبده تری را برای این منظور در نظر می گرفت.
جلال محمودزاده درباره معرفی محمدهادی 
زاهــدی وفا به عنــوان وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی گفت: وزارت تعــاون یک وزارتخانه 
بســیار مهم است. این وزارتخانه که بسیار وسیع 
هست در زندگی و معیشت مردم نقش تاثیرگذاری 
دارد. هلدینگ هایی که این وزارت خانه دارد و در 
ســطح کشــور فعالیت می کنند، می توانند زمینه 
توسعه مناطق مختلف را فراهم کنند.  این نماینده 
مجلس شورای اســلامی ادامه داد: معتقدم آقای 
زاهدی وفا این تجربه را ندارد. ایشان زمانی هم که 
سرپرستی این وزارتخانه را بر عهده گرفت کمترین 
ارتباط را با مجلس داشــت و فکر نکنم مجموعه 
همراهی با وی داشته باشد. وی افزود: تسلط آقای 
زاهدی وفا بر بدنه وزارت تعاون بسیار مهم است. 
این وزارت خانه یک وزارت خانه وسیع و کلیدی 

کشــور است و تسلط وی به این اندازه نیست که 
بتواند در همه امور اشــراف کافی داشــته باشد و 

بتواند این وزارتخانه بسیار مهم را اداره کند.
نماینده مردم مهاباد بیان کرد: به نظر من دولت 
باید وزیر بسیار جدی را معرفی می کرد که از خود 
بدنــه بود و به خوبی وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی را می شناخت چراکه بدنه وزارت کار که 
بسیار وسیع هم است این موضوع را می پذیرفت و 

با وی همراهی می کرد.
وی اظهــار داشــت: مجلس هــم احتمالا 
رأی لازم را ندهــد در مدتی که آقای زاهدی وفا 
سرپرســت وزارت تعاون بودند کمترین ارتباط 
را با مجلس داشتند. شخصا حضورش را چندان 
در مجلس مشــاهده نکردم، در یکی الی دو مورد 
در کمیســیون اجتماعی حضور پیدا کردند و در 
سایر کمیسیون ها ندیدم شان بنابراین بعید می دانم 
مجلس به ایشان رأی دهد و اگر هم رای دهد، رأی 

بسیار ضعیفی به ایشان خواهد داد.
محمودزاده خاطرنشان کرد: اگر آقای زاهدی 

وفا با رأی ضعیف و شکننده وزیر رفاه شود، تاثیر 
منفی بر عملکرد ایشان و در تعاملش با مجلس و 
در ادامه راه بدنه وزارت رفاه خواهد داشــت. زیرا 
بدنه این وزارت خانه با وی همراه نیست و درصد 
کمــی از همکاران ایشــان را به عنوان وزیر قبول 
دارند و قبول می کنند که این امر باعث می شود به 
زیرمجموعه وزارت رفاه و عملکردش لطمه وارد 
شود، توجه داشته باشید این وزارت خانه کلیدی 

دولت است.
وی بــا بیــان این که عملکــرد وزارت رفاه 
عملکرد دولت است، عنوان کرد: در نهایت قشری 
که ضرر می کند و آسیب می بیند، قشر کارگر و افراد 
زحمت کشی اند در کارخانه ها کار می کنند و تحت 

پوشش تامین اجتماعی هستند.
این نماینده مجلس دربــاره این که آیا افراد 
دیگری هم هستند که دولت می توانست به عنوان 
وزیر رفاه معرفی کند، گفت: افراد شاخص بسیاری 
هســتند، آقای رئیس جمهور می توانست از بین 
وزرای قبلــی افرادی را مدنظر قرار دهد که از نظر 
سیاسی هم با دولت همراه هستند و یا بین مدیرانی 
که در حال حاضر در بخش های مختلف توانایی 
دارند، فردی را انتخاب کند. وی تاکید کرد: دولت 
باید به این موضوع توجه و دقت کند و وزیری را 
معرفی کند که بتواند وزارت خانه ای  مانند وزارت 
تعاون را مدیریت کند تا شرایط وزارت خانه های 
دیگر تکرار نشود. زیرا هنگام تشکیل کابینه وزرای 
ضعیفی را که معرفی کــرد که همین حالا باعث 
زمین گیر شدن وزارت خانه و درگیری بین مجلس 
و دولت شــده اند و چالش ایجاد کرده اند و کارها 
روی زمین مانده است. محمودزاده گفت: دولت 
باید برای وزارت کار که یک وزارت خانه بســیار 
مهم و کلیدی اســت دقت بیشتری داشت و افراد 

زبده تری را برای این منظور در نظر می گرفت.

سرویس سیاسی-سید محمد حسینی معرفی 
وزیر بازرگانی را منوط به تایید طرح تاسیس وزارت 
بازرگانی دانست. معاون پارلمانی رئیس جمهور در 
اظهار نظری گفت که اگر مجلس به این جمع بندی 
برســد تا دو وزارتخانه صمت و راه و شهرســازی 
تفکیک شــوند، دولت هم برای انجام این تفکیک 
آمادگی دارد اما این مســئله هنوز در هیات دولت 

مطرح نشده است. 
سید محمد حسینی پیش تر نیز پیرامون علت 
تاخیــر در معرفی وزیر بازرگانی و  گمانه زنی های 

مربوط به معرفی سکاندار وزارت بازرگانی گفت: 
از مدت ها پیش طرح تشکیل وزارت بازرگانی در 
کمیسیون اجتماعی مجلس مطرح بود و نمایندگان 
می گفتنــد که دولت موافقت خــود را با این طرح 
 اعلام کند که ما هم این موضوع را در دولت مطرح 

کردیم. 
وی ادامه داد: دفعه نخست مخالفت هایی وجود 
داشت که بار مالی این تفکیک چگونه جبران خواهد 
شــد و چقدر انرژی خواهد گرفت اما در جلسات 
بعدی وقتی ابعاد قضیه شکافته شد و مشخص شد 

وقــت اعضای دولت برای کنترل قیمت ها در بازار 
گرفته می شــود؛ بنابراین به این جمع بندی رسدیم 
دستگاهی باشد که کار را پیش ببرد و موافقت کردیم 

وزارت بازرگانی تشکیل شود.
سید محمد حســینی در پایان افزود: در حال 
حاضــر منتظر تاییــد طرح کمیســیون اجتماعی 
مجلس در صحن مجلس و در مرحله بعدی توسط 
شــورای نگهبان هستیم تا وزیر بازرگانی را معرفی 
کنیم چراکه باید طرح تصویب شــود تا اساسنامه 

وزارتخانه نوشته شود و وزیر معرفی شود.

محمودزاده نماینده مجلس:

دولت می توانست فرد زبده تری را معرفی کند

معاون پارلمانی رئیس جمهور:

تا وقتی طرح وزارت بازرگانی نهایی نشود وزیر هم معرفی نخواهد شد

 اینکه همه شــبکه های مجازی در داخل کشــور باشــند و مانند برخی 
کشــورها یک فضای بسته ارتباطی و اطلاعاتی داشته باشیم، طبیعتا 
مورد قبول نیست و مردم ما به لحاظ فرهنگی این شرایط را نمی پسندند. 
کسانی که در شورای عالی فضای مجازی هستند به این موضوع اعتقاد 
دارند که به طور مثال پیام رســان های داخلــی را ترویج و فعال کنند.
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رهبر جریان صدر در توصیه هایی به طرفداران خود گفت که توهین و تعرض 
به زائران ایرانی امری ممنوع و حرام است. مقتدا صدر، رهبر جریان صدر عراق در 
بیانیه ای طرفداران خود را به مشارکت در راهپیمایی اربعین و رفتن به سمت کربلا 
دعــوت کرد. وی در بیانیه خود توصیه هایی به طرفداران خود طی برگزاری این 
مراسم داده است. مقتدا صدر در بخشی از توصیه های خود اعلام کرد که تعرض و 
توهین دستی و یا زبانی و یا به هر شکل دیگر به زائران غیر عراقی به ویژه برادران 

ایرانی امری ناپسند، ممنوع و بلکه حرام و در تضاد با عرف است.

یک نماینده مجلس شورای اسلامی گفت: وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی با اغماض می تواند یک هفته دیگر سرپرست وزارت کار باشد. احمد 
علیرضابیگی درباره این که مهلت سرپرستی محمدهادی زاهدی وفا برای وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی به پایان رسیده است و مجلس هم در تعطیلات به سر 
می برد و نمی تواند جلسه رأی اعتماد وی را برگزار کند، آیا زاهدی وفا برای ادامه 
کار نیاز به اجازه رهبری دارد، گفت: در آیین نامه مهلت سرپرستی وزارت خانه ها 
سه ماه نوشته شده است؛ در حال حاضر مجلس به دلیل ماموریت نمایندگان در 

تعطیلات است که این یک هفته قابل اغماض است. 

روزنامــه کیهان نوشت:رســانه های طیــف مدعی اصلاحــات همانند 
صحنه گردانان اجاره ای مجالس عزا، در غم فقدان ملکه کشــوری جنایتکار علیه 
ملــت ایران جامه درانی کردند. خطی که این رســانه ها در واکنش به مرگ ملکه 
انگلیس در پیش گرفتند، دقیقاً هم راستا با خط رسانه ای بی بی سی فارسی و دیگر 

رسانه های معاند بود.

همایون شــاهرخی، پیشکســوت فوتبال گفت : من نمی گویم ورزش از 
سیاســت جداست، من می گویم ورزش از سیاســی بازی جداست، با توجه به 
مسائلی که قبلا اتفاق افتاده بود، نباید از یک نقطه دوبار گزیده می شدیم. چطور 
مهدی تاج بعد از آن همه اتفاقات باز هم برمی گردد؟ اگر ایشان با آن پرونده به جا 

مانده از ویلموتس باز هم می تواند به این عنوان برسد، حتما پارتی کلفتی دارد.

انواری نایب رئیس شــورای مرکزی حزب موتلفه گفت :  وقوع چند خطا 
نمی تواند نشانه کلافگی در دولت تلقی شود. امروز دولت خیلی قرص و محکم 
جلو می رود، منتها میزان نارسایی ها و حجم مطالبات و مشکلات انباشته به قدری 
است که باید فرصت داد تا مسیر برای گام برداشتن دولت هموار شود. فشارکنونی 

بر دولت خیلی زیاد است.

عباس عبدی، تحلیلگر مســائل سیاسی اجتماعی نوشت: مسئولیت اصلی 
برجام بر عهده رئیس جمهور گذاشــته شده است. اجرای این مسئولیت نیازمند 
شــجاعت در تصمیم گیری است. اگر منتظرند که تأییدیه ای فراتر از دولت برای 
برجام برسد، می توان گفت که بدون تردید این تأییدیه همچون نوبت گذشته، پس 
از امضا خواهد بود و نه پیش از آن. در هر صورت برجام توافقی است که حدود 
آن را قدرت طرفین و نه عدالت، تعیین می کند. پس اگر توافق نشد، باید مسئولیت 
تبعات ناشی از عدم انجام آن را پذیرا باشند. اگر به امید زمستان سرد نشسته اید، 
بدانید که سراب است و هدف آن تأخیر انداختن به امید لغو شدن است. مسئولیت 
اصلی این وضعیت نیز متوجه آقای رئیسی است، زیرا قدرت امضای برجام یا رد آن 
را در دست دارد. مطابق اصل مشهور کسی که قدرت دارد باید مسئولیت نیز بپذیرد.

احسان ارکانی عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس گفت : اوضاع اینترنت 
در کشــور خراب اســت و شاهد کاهش سرعت اینترنت هستیم حتی در برخی 
روســتا ها اصلا اینترنت وجود ندارد. وزیــر ارتباطات باید اعلام کند، علت این 
موضوع مرتبط با تصمیمات شــورای عالی فضای مجازی است یا از مشکلات 

شبکه نشات می گیرد که اگر این طور باشد باید برطرف شود.

علی مجتهدزاده، وکیل دادگســتری نوشــت: باید افسوس بخوریم چرا در 
قوانین کشــور دروغ، بیان اظهارات کذب و پنهانکاری خصوصا توسط مقامات 
جرم انگاری نشده است. این افسوس به ماجرای فرزند خانم خزعلی برمی گردد. 
آیا خانم معاون، آن هم در دولتی که بسیار سختگیرانه درباره فضای اینترنت رفتار 
می کند، تولید و ارائه خدمات فیلترشــکن را مصداق فعالیت دانش بنیان می داند؟ 
ایشان اگر در بسیاری از نظام های حقوقی دیگر جهان مسئولیت داشت، امروز به 
خاطر همین اظهارنظر گمراه کننده و غیرواقعی نه فقط باید استعفا می داد، بلکه در 

معرض پیگرد قانونی هم قرار می گرفت.

سعید توتونچی معاون سازمان امور مالیاتی درباره نحوه شناسایی اینفلوئنسر ها 
برای اجرای قانون و مالیات ستانی از این قشر اظهار داشت: در قانون آمده است که 
اینفلوئنسر های بالای ۵۰۰ هزار فالوور نفر و دنبال کننده مشمول مالیات بر درآمد 
می شوند. اطلاعات اینفلوئنسر های بیش از ۵۰۰ هزار دنبال کننده در اختیار سازمان 
امور مالیاتی قرار گرفته است که این اطلاعات توسط دستگاه هایی که مسئولیت 
حاکمیتی برای کنترل فضای مجازی و شــبکه های اجتماعی را بر عهده دارند، به 

دست آمده و به سازمان امور مالیاتی ارائه شده است.

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار با بیان اینکه بی اعتمادی به بورس میراث 
دولت قبل است و بازار از آن رنج می برد، گفت: بار دیگر اعتماد از دست رفته به 

بورس بازمی گردد و بازار سهام می تواند به جایگاه اصلی خود دست یابد.

علیرضا فخاری، مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن اظهار کرد: با قاطعیت 
آن دسته از کسانی که به هر نحو ممکن و خارج از قاعده قانونی واحد های مسکونی 
را تحت عنوان خانه های ســازمانی در اختیار گرفته اند، تخلیه خواهیم کرد. این 
خانه ها فروخته شده و وجوه حاصل از آن به خزانه دولت واریز خواهد شد. هیچ 
قالبی برای نگهداری خانه های سازمانی در کشور وجود ندارد و این خانه ها همگی 
فروخته خواهد شد.  حدود ۶۰۰۰ واحد خانه سازمانی در زمان حاضر در اختیار 

دستگاه های دولتی است که در برنامه فروش قرار گرفته است.

مشاهدات میدانی از مغازه های سطح شهر تهران گویای آن است که قیمت 
هر شانه تخم مرغ ۳۰ عددی به ۸۵ تا ۹۰ هزار تومان رسیده است. این یعنی هر عدد 
تخم مرغ حدودا ۲۸۰۰ تا ۳۰۰۰ تومان قیمت دارد. این در حالی اســت که کمتر 
از یک ماه پیش هر شانه تخم مرغ ۳۰ عددی کمتر از ۸۵ هزارتومان قیمت داشت. 
برخی مغــازه داران علت این افزایش قیمت را افزایش تقاضا در چند وقت اخیر 
می دانند. در این راستا حمید کاشانی، رئیس هیات مدیره اتحادیه مرکزی مرغداران، 
در پاسخ به چرایی این افزایش قیمت به ایسنا گفت: قیمت تخم مرغ بالا نرفته بلکه 

به "قیمت مصوب" و "تمام شده تولید" نزدیک شده است. 


